

August 23, 2024

The Orleans Tennis Club (OTC) is excited to bring dedicated outdoor pickleball courts to our community.

**What we offer:**

We are a bilingual municipal club that is 100% administered by volunteers.

We offer tennis and pickleball programming:

- Organized play through scheduled weekly events
- Private court reservations
- Player development through group clinics, or private lessons with qualified instructors
- Community events and tournaments

**Project Description:**

We propose transforming the existing 2 dual sport (tennis courts/pickleball) courts adjacent to the Pierre Rocque baseball field into permanent pickleball courts.

The Orleans Tennis Club will manage the transformation project and provide the majority of funding, with the City of Ottawa contributing a minor capital grant (up to \$10,000) toward infrastructure costs.

**What's involved?**

- Repair work to the court surface (includes major cracks and any health and safety risks)
- Resurface the site with acrylic paint and paint pickleball lines
- Install permanent pickleball posts and nets

**Community Benefits:**

- ✓ More people can learn and play tennis and pickleball at the Orleans Tennis Club.
- ✓ More court space will mean more opportunities to support events with local charities and schools.
- ✓ Potential for additional shared investment to improve the site and facilities for everyone using the multi-purpose park.

Please share your support for this initiative with the City of Ottawa here: [Pierre Rocque Park – Tennis court conversion to pickleball | Engage Ottawa](#)

23 août 2024

Le Club de tennis d'Orléans (CTO) est ravi d'offrir des terrains de pickleball extérieurs dédiés à notre communauté.

Ce que nous offrons :

Nous sommes un club municipal bilingue qui est administré à 100% par des bénévoles.

Nous offrons des programmes de tennis et de pickleball :

- Jeu organisé par le biais d'événements hebdomadaires programmés
- Réservation de terrains privés
- Développement des joueurs par le biais de cliniques de groupe ou de cours privés avec des instructeurs qualifiés
- Événements communautaires et tournois

#### **Description du projet :**

Nous proposons de transformer les 2 terrains de sport double existants (terrains de tennis/pickleball) adjacents au terrain de baseball Pierre Rocque en terrains de pickleball permanents.

Le Club de tennis d'Orléans gèrera le projet de transformation et fournira la majorité du financement, la Ville d'Ottawa contribuant une subvention d'immobilisations mineure (jusqu'à 10 000 \$) pour couvrir les coûts d'infrastructure.

#### **Qu'est-ce que cela implique ?**

- Travaux de réparation de la surface du terrain (y compris les fissures majeures et les risques pour la santé et la sécurité)
- Refaire la surface du site avec de la peinture acrylique et des lignes de pickleball de peinture
- Installer des poteaux et des filets de pickleball permanents

#### **Avantages pour la communauté :**

- ✓ Plus de personnes peuvent apprendre et jouer au tennis et au pickleball au Club de tennis d'Orléans.
- ✓ Plus d'espace judiciaire signifiera plus de possibilités de soutenir des événements avec des organismes de bienfaisance locaux et des écoles.
- ✓ Potentiel d'investissement collectif supplémentaire pour améliorer le site et les installations pour tous les utilisateurs du parc multifonctionnel.

Veuillez faire part de votre soutien à cette initiative à la Ville d'Ottawa ici : [Parc Pierre-Rocque – Conversion de terrains de tennis en terrains de pickleball | Participons Ottawa](#)